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Město Pohořelice 
 

Zápis 
ze 75. schůze rady města konané dne 31.7.2013 

 
Účast: Ing. Svoboda, Bc. Miroslav Novák, Petr Hemala, Mgr. Plevzová, Ing. Kudrna, Mgr. Polák, 
Mgr. Janičatová, Mgr. Kejík 
Zahájení: 13:00 hodin 
 
Schůzi rady města (dále jen RM) řádně svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. Josef Svoboda. 
Přivítal přítomné členy RM a předložil jim návrh programu, o kterém nechal hlasovat. V době 
zahájení zasedání rady přítomno 6 členů. 
 
Zahájení:   
 
Usnesení č. 1/75/13: RM schvaluje program schůze v tomto znění:  
1. Zahájení 
2. Kontrola úkol ů 
3. Interpelace členů rady 
4. Bytové záležitosti 
5. Žádosti 
6. Různé  
7. Závěr     

Výsledek hlasování:  6  pro  
 
ad 2) Kontrola úkolů 
 
Usnesení č. 24/66/13 (úkol) – trvá. RM ukládá jednat s SVJ Tyršova 755, 894 o odkupu pozemku p. 
č. 847/2 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou, který byl schválen v ZM.  Žádost …, …, Pohořelice o 
odkup tohoto pozemku bude do té doby odložena.   

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
 

Splněno- vlastníci bytů v domě Tyršova 755, 894 nemají zájem koupit část pozemku do podílového 
spoluvlastnictví, někteří vlastníci podali individuální žádosti na odkup části pozemku. Žádosti 
budou předloženy radním na dalších schůzích RM. 
 
 
ad 3) Interpelace členů rady 
 
Mgr. Janičatová – dotaz na úpravu bikového hřiště, oslovila ji občanka s dotazem, jak na úpravu 
dohlíží město? 
Bližší informace k dosavadním pracím na budovaném hřišti, plánovaném vzhledu a provozu, podal 
starosta a místostarosta. 
Dotaz na práce na Pšeničné ulici. 
 
p. Hemala 
Dotaz na koš u prodejny Jednoty na Brněnské – proč není u lavičky koš? 
Místostarosta – umístění koše se zvažovalo, ale vedle jsou kontejnery na tříděný odpad, a 
v blízkosti odpadkový koš Jednoty, takže další koš je zbytečný. 
  
Je potřeba postříkat trávu prorůstající chodníky – zejména na Znojemské, Brněnské, na tržišti, u 
lékárny. 
Zeptal se na propojovací komunikace v lokalitě Polní. 
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Odpověděl starosta, některé staví SM-Building, jiné by mělo dokončovat město, ale zatím nevyšly 
peníze na zbudování.  
 
Dotaz na asfaltování v lokalitě U Cihelny směrem na Polní. 
Starosta odpověděl, společnost LosAsfalteros zapravuje díry v silnici, zapravení za „domem čp. 
546,860“ neprovedli zcela správně, šachta a poklop budou zvednuty tak, aby šachta nebyla 
„utopená“ a byla v jedné linii s komunikací. 
Místostarosta doplnil, že asfalt je nyní výše, ale v rovině, zvednutí šachty a asfaltování se časově 
nepotkalo, ale vše bude srovnáno do jedné linie. 
 
Občané se ho ptají, když dáváme všude zámkovou dlažbu, proč se v centru pokládá dlažba 30x30? 
Starosta odpověděl, že rada v minulém volebním období odsouhlasila, že do centra patří 
velkoformátová dlažba, a tato zásada je při opravách dodržována. 
Ing. Kudrna uvedl, že dlažba je stejná, jako na chodníku na druhé straně silnice (je tam taky 
velkoformátová 30x30), toto se řešilo na minulých radách. 
 
Radní diskutovali nad průběhem výměny chodníku na ul. Komenského, zhotovující firma má 
problémy s dodržováním kvality zhotovení i dodržováním časového rozvrhu. 
 
Mgr. Plevzová 
Umístění laviček po městě způsobilo i to, že někteří občané (zejména mládež) do pozdní noci na 
lavičkách diskutují a ruší ostatní. Jedněm se vyhovělo, druhé to ale někdy může rušit. 
Místostarosta – jsou vytipované další lokality, kam se postupně umístí další lavičky.  
 
Zjišťoval zájem občanů na umístění hřiště na ul. Mlýnské, názory byly spíše negativní.  
Proběhla diskuze nad umístěním hřiště na jiném místě. Ke zvážení je varianta obnovení starého 
hřiště na konci ul. Mlýnské. 
  
Starosta se dotázal na názor a event. poznatky radních k podnětu p. … (ul. Tyršova) ohledně hluku 
z prostoru bývalého vojenského hřiště. Jedná se o opakovaný podnět. 
 
 
ad 4) Bytové záležitosti 
 
Místostarosta předložil seznam bytových domů, které město vlastnilo či vlastní v současnosti. 
Podrobně popsal jednotlivé bytové domy a překážky aktuálně bránící prodeji bytů v některých 
domech. Z diskuze radních vyplynulo, že vhodné k prodeji nájemcům jsou následující domy: 
Vídeňská 675 a 676, Velký Dvůr 687, Dlouhá 70, Brněnská 171 a Hybešova 197. 
Usnesení č. 2/75/13: RM navrhuje zařazení bytových domů Vídeňská 675 a 676, Velký Dvůr 
687, Dlouhá 70, Brněnská 171 a Hybešova 197 k privatizaci a postupuje tento návrh do ZM. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 se zdržel,  Z: … 
 
Místostarosta předložil návrh na druhou nabídku ke koupi bytu č. 847/2 na ulici Vídeňská 
v Pohořelicích, dle „Pravidel“ bude nabízen za 74% odhadní ceny. Navrhuje následující 
usnesení do ZM: 
ZM schvaluje odprodej bytové jednotky č. 847/2 o velikosti podlahové plochy 72,8 m2, byt 3+1 
nacházející se v I. nadzemním podlaží budovy č.p. 845, 846 a 847 (ul. Vídeňská), nacházející se 
na pozemku p.č. 128, 129/1 a 130 a k této bytové jednotce náležející ideální podíl na 
společných částech budovy ve výši 728/20600 a ideální podíl ve výši 728/20600 na pozemku 
p.č. 128, 129/1 a 130, k.ú. Pohořelice nad Jihlavou, obec Pohořelice, stávajícímu nájemci p. … 
za cenu 543.550,- Kč. Záměr odprodeje byl zveřejněn po dobu od 22.10.2012 do 8.11.2012. 
Touto nabídkou ke koupi stávajícímu nájemci je zastupitelstvo města vázáno v souladu s 
Pravidly prodeje bytů z vlastnictví města Pohořelice do vlastnictví fyzických a právnických 
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osob ze dne 17.9.2008, ve znění doplňků, článku 7a – Druhá nabídka ke koupi bytu, v rozsahu a 
v něm uvedených lhůtách. 
Usnesení č. 3/75/13: RM souhlasí s druhou nabídkou na koupi bytové jednotky č. 847/2 ul. 
Vídeňská, včetně přináležejícího podílu na společných částech budovy a pozemku 
stávajícímu nájemci … (…) za cenu 543.550,- Kč, a s kladným stanoviskem postupuje 
výše uvedený návrh do ZM. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
 
Návrh výběrové komise na poskytnutí půjčky z Fondu rozvoje bydlení Pohořelice manželům …, 
bytem …, Pohořelice, ve výši 50.000 Kč na provedení úprav v bytě. Doba splácení je stanovena na 
3 roky. 
Usnesení č. 4/75/13: RM souhlasí s poskytnutím půjčky 50.000 Kč z Fondu rozvoje bydlení 
Pohořelice manželům …, bytem …, Pohořelice, splatnost půjčky je 3 roky. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
 
Průkazy energetické náročnosti budov: 
Útvar investic předložil informaci o počtu budov ve vlastnictví města Pohořelice se 
zastavěnou plochou nad 500 m2. Starosta uvedl základní informace k povinnosti nechat pořídit 
energetické průkazy k budovám. 
Proběhla diskuze radních. 
RM schvaluje pořízení energetických průkazů k budovám, uvedeným v přiloženém seznamu. 

Výsledek hlasování: 2 pro, 1 se zdržel, 4 proti – usnesení nebylo přijato Z: … 
 
 
ad 5) Žádosti 
 
Žádost společnosti Zajíc-Zborovský, s.r.o. o změnu nájemní smlouvy č. NS 32/2010, jejímž 
předmětem je pronájem nebytových prostor skladu ev.č. 21. Společnost žádá o zúžení pronajaté 
části nebytových prostor na polovinu současné plochy. 
Usnesení č. 5/75/13: RM souhlasí se zúžením předmětu nájmu na poloviční plochu, s účinností 
od 1.9.2013, a uzavřením příslušného dodatku k nájemní smlouvě se společností Zajíc-
Zborovský, s.r.o. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
 
Žádost p. … o ukončení nájmu nebytových prostor v přízemí budovy  nám. Svobody č.p. 79 
v Pohořelicích dohodou ke dni 31.8.2013. 
Usnesení č. 6/75/13: RM souhlasí s ukončením nájemní smlouvy uzavřené s p. … k nebytovým 
prostorám v domě nám. Svobody č.p. 79 v Pohořelicích dohodou ke dni 31.8.2013. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
 
Žádost paní …, bytem … o pronájem nebytových prostor na nám. Svobody č.p. 79 v přízemí této 
budovy od 1.9. 2013. Záměr pronájmu byl zveřejněn na úřední desce od 15.7.2013. 
Usnesení č. 7/75/13: RM souhlasí s uzavřením nájemní smlouvy s paní … k nebytovým 
prostorám v přízemí, v domě nám. Svobody č.p. 79 v Pohořelicích, za standardních 
podmínek, s účinností od 1.9.2013. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
 
Žádost od E.ON Česká republika, s.r.o. o prodej části pozemku parc. č. 389/215, odděleného od 
pozemku parc.č. 389/1 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou, která je ve vlastnictví města Pohořelice.  
Usnesení č. 8/75/13: RM postupuje žádost E.ON Česká republika, s.r.o. o odkup pozemku 
parc.č. 389/215 do ZM s doporučujícím stanoviskem a doporučuje prodejní cenu 1.000 Kč za 
m2. Záměr prodeje byl zveřejněn od 22.1.2010 do 9.2.2010. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
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ad 6) Různé 
 
Výzva Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, adresovaná Městu Pohořelice,  
k úhradě částky 25.866 Kč za bezesmluvní užívání pozemků parc.č. 151/1 a 151/2 v k.ú. Smolín. 
Jedná se o pozemky pod objektem kulturního domu ve Smolíně a dále je to podstatná část 
přilehlých ploch. 
 
Bližší informace podal místostarosta, město žádá stát o odprodej pozemků od roku 2001, každý rok 
ÚZSVM posílá výzvu k úhradě za bezesmluvní užívání pozemku, nájemní smlouvu ÚZSVM 
uzavřít nechce, převod pozemku se stále táhne, i přes opakované urgence. Dle posledních informací 
ÚZSVM předpokládá, že převod se uskuteční na konci letošního, nebo začátkem příštího roku. 
Nicméně celá věc se vleče již 12 let. Avšak s ohledem na zájem města pozemky do budoucna 
získat, bude vhodné částku uhradit. 
Usnesení č. 9/75/13: RM souhlasí s úhradou částky 25.866 Kč za užívání pozemků 151/1 a 
151/2 v k.ú. Smolín, dle výzvy Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
 
Návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu č. 
1020000291/002 od E.ON Distribuce, a.s., se sídlem F.A.Gerstnera 2151/6, České Budějovice. 
Věcným právem budou zasaženy pozemky města parc.č. 6499, 6490, 6727 a 6937, ležící v k.ú. 
Pohořelice nad Jihlavou. Navrhovaná jednorázová částka za zřízení VB je 32.000 Kč + DPH. 
Usnesení č. 10/75/13: RM souhlasí s uzavřením smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení práva 
odpovídajícího věcnému břemeni č. 1020000291/002 se společností E.ON Distribuce, a.s. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
 
Návrh na schválení spolufinancování projektu Paměti města Pohořelice a města Brezová pod 
Bradlom. Na financování projektu je možné získat dotaci z Operačního programu přeshraniční 
spolupráce ČR-SR Fondu mikroprojektů, který je zaměřen na tzv. měkké projekty. Projekt 
„Paměti“ bude sloužit k zmapování historie Pohořelic i Brezové pod Bradlom. Do projektu budou 
zařazeny děti ze základních škol a středisek volného času, které zaznamenají informace od 
pamětníků a vytvoří z nich souvislý materiál 
Usnesení č. 11/75/13: RM schvaluje podání žádosti o dotaci z Fondu mikroprojekt ů, Operační 
program přeshraniční spolupráce SR- ČR 2007-2013 a jeho spolufinancování ve výši 3 527,70 
Euro. Projekt je připravován ve spolupráci s partnerským městem Brezová pod Bradlom. 
Název projektu: PAMĚTI M ĚSTA POHOŘELICE A M ĚSTA BREZOVÁ POD 
BRADLOM. Vlastní podíl žadatele, tj. minimálně 15% z celkových uznatelných výdajů 
projektu, bude financován z rozpočtu města Pohořelice. Maximální výše vlastního podílu 
žadatele bude 3 527,70 Euro. Na financování vlastního podílu se bude také podílet partner 
projektu – město Brezová pod Bradlom. 
Maximální celkové náklady projektu budou 23 518,00 Euro. Na realizaci projektu v letech 
2013/2014 bude v rozpočtu města Pohořelice vyčleněna uvedená částka na předfinancování 
projektu. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
 
Návrh na schválení spolufinancování projektu BARVY, TVARY A VZORY REGIONŮ 
KOPANICE –PÁLAVA. Jedná se o společný projekt Města Pohořelice a Brezové pod Bradlom a 
základních uměleckých škol působících v těchto městech. Projekt se zaměřuje na výtvarnou tvorbu 
pro děti od 7 let. 
Usnesení č. 12/75/13: RM schvaluje podání žádosti o dotaci z Fondu mikroprojekt ů, Operační 
program přeshraniční spolupráce SR- ČR 2007-2013 a jeho spolufinancování ve výši 2 998,80 
Euro. Projekt je připravován ve spolupráci s partnerským městem Brezová pod Bradlom. 
Název projektu: BARVY, TVARY A VZORY REGION Ů KOPANICE - PÁLAVA. Vlastní 
podíl žadatele, tj. minimálně 15% z celkových uznatelných výdajů projektu, bude financován 
z rozpočtu města Pohořelice. Maximální výše vlastního podílu žadatele bude 2 998,80 Euro. 
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Na financování vlastního podílu se bude také podílet partner projektu – m ěsto Brezová pod 
Bradlom. 
Maximální celkové náklady projektu budou 19 992,00 Euro. Na realizaci projektu v letech 
2014 bude v rozpočtu města Pohořelice vyčleněna uvedená částka na předfinancování 
projektu. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
 

 
V průběhu tohoto týdne proběhla výběrová řízení na dodávku služeb - Malířské práce na MěÚ 
Pohořelice, plynofikace města-nám.Svobody-plynovodní řad pro BD 723,724,725 a ZUŠ 
Pohořelice, ul. Školní 462 – výměna oken a dveří. 
Starosta informoval radní o nabídkách podaných v jednotlivých výběrových řízeních. Ve 
výběrovém řízení na malířské práce na MěÚ Pohořelice jeden z uchazečů nedodal požadované 
podklady, proto jej bude nutné vyřadit pro nesplnění podmínek.  
Usnesení č. 13/75/13: RM schvaluje výběr dodavatele zakázky malířské práce na MěÚ 
Pohořelice – Malířské centrum Znojmo, s.r.o., se sídlem nám. Svobody 1548/5, Znojmo, IČ: 
29213525 za cenu 244.480 Kč vč. DPH. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
 
Usnesení č. 14/75/13: RM schvaluje vyřazení MAL-SPOL s.r.o. z důvodu nesplnění podmínek 
stanovených v zadání zakázky. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
 
Usnesení č. 15/75/13: RM schvaluje výběr dodavatele zakázky ZUŠ Pohořelice, ul. Školní 462 
– výměna oken a dveří – společnost RI OKNA, a.s., se sídlem Úkolky 1055, Bzenec, IČ: 
60724862, za cenu 156.141,80 Kč bez DPH. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
 
Usnesení č. 16/75/13: RM schvaluje výběr dodavatele zakázky plynofikace města, nám. 
Svobody – plynovodní řad pro BD 723,724,725 - společnost Vejtasa, s.r.o., se sídlem 
Cyrilometodějská 593/28, Třebíč, IČ: 27668983 za cenu 232.469 Kč vč. DPH 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
 
Starosta informoval radní o možnosti získat dotaci na kompostéry pro některé domácnosti. Dotace 
by mohla pokrýt až 95% způsobilých výdajů. Pořízení kompostérů by mohlo pozitivně ovlivnit 
množství produkovaného biodpadu. Starosta navrhl zjistit bližší podmínky dotace a k návrhu se 
vrátit.  
Usnesení č. 17/75/13: RM ukládá kanceláři tajemníka – regionálnímu rozvoji zjistit 
podrobnosti o možnosti získat dotaci na pořízení kompostéru pro domácnosti. S využitím 
poznatků poté zajistit osvětu, průzkum mezi občany a připravit podle stupně zájmu žádost o 
dotaci. S jejím obsahem nejdříve seznámit RM, která doporučí další postup, poté i ZM. 
Termín do 31.10.2013. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 proti Z:…   
 
Místostarosta informoval o nutnosti skácet uschlý modřín na hřbitově ve Smolíně. Náklady na 
odborné skácení jsou cca 7 tisíc korun. Městu se ozval pan … ze …, strom na vlastní náklady a 
nebezpečí skácí, dřevo z pokáceného stromu by si ponechal jako protihodnotu.    
Usnesení č. 18/75/13: RM souhlasí s pokácením uschlého modřínu na hřbitově ve Smolíně p. 
…, jako odměnu si ponechá dřevo z pokáceného stromu. S p. … bude uzavřena smlouva o 
pokácení stromu za standardních podmínek. 

 Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
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RM se vrátila k předchozím usnesením RM č. 20/70/13 a 6/71/13 – žádost společnosti Cyrmex, 
s.r.o. o udělení výjimky z OZV č. 1/2011 na promítání letního kina ve večerních hodinách. 
Zbývající tři promítání proběhnou ve dnech 6.8., 20.8. a 1.9.t.r. 
Usnesení č. 19/75/13: RM souhlasí s udělením výjimky z OZV č. 1/2011 společnosti Cyrmex, 
s.r.o. pro promítání letního kina ve dnech 6.8., 20.8. a 1.9.t.r. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 proti Z: … 
 
Ukončení smlouvy o nájmu pozemku parc.č. č. 90/1, k.ú. Pohořelice nad Jihlavou dohodou. 
Nájemné na rok 2013 již bylo uhrazeno v plné výši začátkem t.r. 
Usnesení č. 20/75/13: RM souhlasí s ukončením nájemní smlouvy NP 2/2005 k pozemku p.č. 
90/1 k.ú. Pohořelice nad Jihlavou, a to dohodou ke dni 31.7.2013. Poměrná část nájemného za 
zbývající část roku bude nájemci vrácena při podpisu Dohody o ukončení nájmu pozemku. 

Výsledek hlasování: 7 pro Z: … 
 
Žádost Ing. Kudrny o uzavření smlouvy o umístění stavby na cizím pozemku a souhlas se zásahem 
požárně bezpečnostního prostoru do pozemku města. Při zateplení domu č.p. 941 ul. Brněnská, 
dojde k přesahu zateplení na pozemek města parc.č. 1243, k.ú. Pohořelice nad Jihlavou. 
Usnesení č. 21/75/13: RM souhlasí s uzavřením smlouvy o umístění stavby – přesah zateplení 
fasády domu č.p. 941 – na pozemku města parc.č. 1243 v k.ú. Pohořelice nad Jihlavou a 
souhlasí se zásahem požárně bezpečnostního prostoru do tohoto pozemku. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 se zdržel Z: … 
  
Místostarosta informoval o předpokládaných vícepracích na zateplení a výměně oken na ZŠ.  
Doplnil ředitel Mgr. Polák – oproti původním předpokladům se musí vyměnit parapety, někde je 
křivá střecha, jinde je potřeba zateplit více metrů, je nutné přetřít fasádu dvakrát po sobě – jeden 
nátěr, který byl kalkulován v projektu, nestačí. 
Proběhla diskuze radních o vhodnosti řešení – zda nezateplit i plochu, kde se předpokládal pouze 
nátěr. 
Ing. Kudrna navrhl, aby se u přístavby ZŠ (kde se předpokládalo pouze přetření fasády) provedlo 
zateplení polystyrenem. 
Regionální rozvoj zjistí, zda je možné změnit projekt a zateplit i další části budovy. 
Předložené vícepráce navrhl starosta schválit ihned, aby akce mohla pokračovat. Možnost zateplit 
přístavbu prověřit následně. 
Usnesení č. 22/75/13: RM souhlasí s realizací předložených víceprací na akci zateplení a 
výměna oken na ZŠ.  

Výsledek hlasování: 6 pro, 1 se zdržel Z: … 
 
Starosta informoval o podpisu smlouvy s firmou Cooptel, stavební a.s., která bude realizovat 
rekonstrukci MŠ, staveniště se bude společnosti předávat tento pátek. 
 
 
ad 7) Závěr  
 
Starosta města ukončil 75. schůzi RM v čase 16:05 hod. 
 
Zapsal a zpracoval: Mgr. Ivan Kejík, tajemník  
Dne: 2.8.2013 
 
 
 
 
 
 

Ing. Josef Svoboda       Bc. Miroslav Novák, DiS. 
    starosta města           místostarosta města 


